
Kapitální úlovek na rybníku Slon

Jednoho krásného večera, myslím, že to bylo úterý, jsem se jela podívat na náš revír, udělat pár fotek, jak rybník
vzkvétá.. Ale čeho jsem byla svědkem, to mi málokdo uvěřil.
    Jako pokaždé jsem udělala kolečko okolo vody, pozorovala velké množství rybářů, které nejezdí jen za kapry, ale za
pohodovou atmosférou, která pohladí po duši a kapr ve vezírku je takovou malou třešničkou na dortu. Mohu všechny
přítomné rybáře pochválit, jak se u vody chovají vzorně, okolo sebe pořádek a po odchodu nebylo vůbec znát, že tam
někdo byl. Musím také podotknout, že náš revír se stává oblíbeným nejen pro místní rybáře, ale i pro hostující,
kterými v ten den byl celý obsazen.

Takže bych s klidem použila citát z jedné pohádky:

Cizinec JE našinec! 

     Kapři se vyhřívali u hladiny, komáři štípali, prostě idylka, která patří k létu. Kupodivu jsem ani neshledávala žádné
psí výkaly, které zanechávají po sobě pejskaři v domnění, že si to příroda přebere sama. Možná tam dnes se psem
nikdo nebyl nebo se opravdu majitelé psů umoudřili? Možná jsem také naivní a třeba to byla jen náhoda. Kdo ví?
Byla jsem už skoro na konci své prohlídky, když mi padli do oka mladíci, kteří balili své náčiní. Zvědavost mi nedala
a zapojila jsem se s nimi do debaty, přičemž to byli muži velmi skromní, málem bych se to nedozvěděla, ale povedlo
se (chtěli si to nechat pro sebe). Václav Flodrman, který není naším členem, chytil Bolena dravého, který měl přes 80
cm!!!

     Kapitální úlovek, který si zaslouží pozornost a zároveň obdiv. Snad se s nimi brzy uvidíme na našem revíru, třeba
na Bělské plavané v září.
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